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Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht dat de ov-chipkaart een geldmachine is (ingezonden 
16 februari 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat de ov-chipkaart een geldmachine is?1 

Vraag 2
Vindt u de aanschafprijs voor een ov-chipkaart van € 7,50 nog steeds te 
rechtvaardigen? Zo ja, waarom? Zo nee, wat gaat u eraan doen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een winst van Translink terug moet naar de reiziger? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de aanschafprijs en de prijs voor een vervangende pas 
drastisch omlaag moet? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Smaling (SP), ingezonden 16 februari 2017 (vraagnummer 2017Z02658)

1 http://www.ad.nl/nieuws/ov-chipkaart-is-geldmachine-55-miljoen-euro-winst-in-vijf-
jaar~ab43362d/
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